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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ki kerülhet be a Nemzeti Agrár-tanácsadási 
Bizottságba?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormany.hu  portálon  megjelent  „Megalakult  a  Nemzeti  Agrár-tanácsadási  Bizottság”  című
cikkből megtudhattuk, hogy a bizottság megalakult és annak elnöke Jakab István lett.

„Az eseményen Jakab István, a Nemzeti  Agrár-tanácsadási Bizottság (NATAB) elnöke kifejtette:
ebben a felgyorsult  világban a legfontosabb feladat, hogy az új információk minél hamarabb a
gazdák rendelkezésére álljanak. Hozzátette: minden lehetőség adott, hogy a testület stabil és erős
hátteret biztosítson az ágazat szereplői számára.

A  NATAB  a  magyar  agrárium  minden  szintjét  képviseli.  A  testület  javaslattevő,  véleményező
jogkörrel segíti majd a mezőgazdasági és vidékfejlesztési szaktanácsadással kapcsolatos hatósági
munkát. A grémium tagjait az agrárminiszter nevezi ki a Nemzeti Agrárgazdasági Kamara (NAK)
javaslatára.”

Kérdezem Önt:

A NATAB is egy belterjes fideszes bulikör lesz vagy bárki bekerülhet a tagjai sorába?

Budapest, 2019. július 12.
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